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Abstract (en)
Wallpaper table, foldable, for a painter and with variable dimensions, composed of a frame which folds at its centre, with an underframe, and of a top
consisting of two half-tops of identical surface area, characterised in that each half-top comprises two mutually articulated boards capable, by being
rotated and folded back, of being either superposed or juxtaposed, thus making it possible to obtain a top, both the length and width of which can be
varied. <IMAGE>

Abstract (fr)
Table a tapisser, pliante, pour peintre a dimensions variables, composée d'un cadre pliant en son milieu, avec pietement et d'un plateau constitué de
deux demi-plateaux de surface identique caractérisé en ce que chaque demi-plateau comporte deux panneaux articulés entre-eux et pouvant, par
rotation et rabattement, étre soit superposés, soit juxtaposés, permettant ainsi d'obtenir un plateau dont on peut faire varier a la fois la longueur et la
largeur.
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